
Vraag D66 inzake IB 20 144 Nationaal Groeifonds

Zoals aangekondigd in de Miljoenennota 2020 wordt er een Nationaal Groeifonds opgericht. 
Gelden uit het Nationaal Groeifonds zouden de inzet van het Rijswijkse Groeifonds (uit de 
Eneco gelden) kunnen versterken om bij te dragen aan het verdienvermogen van onze 
gemeente. 

Concrete vraag aan het College is of ambtelijke capaciteit kan worden ingezet om de 
voorwaarden voor projectfinanciering vanuit het Nationaal Groeifonds te analyseren. 
D66  Rijswijk wil graag een haalbaarheidsstudie over hoe projecten die het verdienvermogen 
van de gemeente versterken mede gefinancierd kunnen worden uit het Nationaal Groeifonds 
naast eigen financiering uit  het Rijswijkse Groeifonds. 
In de haalbaarheidsstudie willen we graag inzicht over welk soort projecten in aanmerking 
zouden kunnen komen.
Wanneer kunnen de resultaten van een dergelijke haalbaarheidsstudie met de raad worden 
besproken? 
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